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    HOTĂRÂREA   Nr. 49                                                                    Data: 24.02.2022 

 

HOTĂRÂRE A CONSILIULUI  LOCAL 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului Săcele din 

data de 27 ianuarie 2022 

 

             Consiliul Local al Municipiului Săcele, întrunit în ședință ordinară în data de  24.02.2022. 

   Analizând Referatul de aprobare nr. 12463/16.02.2022 al inițiatorului - Primar  ing. Popa Virgil, 

precum și necesitatea și obligativitatea aprobării Procesului - verbal al ședinței anterioare a Consiliului  

Local al Municipiului Săcele, în conformitate cu prevederile legale în materie; 

Luând la cunoştinţă de conţinutul Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Săcele din data de 27 ianuarie 2022;   

           Având în vedere Raportul de specialitate nr. 12464/16.02.2022 al Compartimentului Relații Consiliul 

Local şi  Avizele Comisiilor de specialitate; 

 Văzând prevederile Legii nr. 24/2000 privind normele de tehnică legislativă pentru elaborarea actelor 

normative, republicată, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L nr. 86/26.03.2020  

pentru aprobarea completării Anexei la H.C.L. nr. 246/21.11.2019 privind aprobarea revizuirii 

Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al Municipiului  Săcele;  

În temeiul art. 129 alin. (1); art. 133 alin. (1); art. 134 alin. (1) lit. a); art. 138 alin. (13) - (17); art. 

139 alin. (1); art 196 alin. (1) lit. a); art. 197 alin. (1) și art. 243 alin. (1), lit. a) din  O.U.G. nr. 57/2019 

privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare,     

 

H O T Ă R Ă Ş T E: 

Articol Unic: Se aprobă Procesul - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Săcele  

din data de 27 ianuarie 2022, conform anexei care face parte integrantă din prezenta hotărâre. 

 

 

PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ                                           CONTRASEMNAT PENTRU LEGALITATE 

         CONSILIER  LOCAL                                             SECRETARUL  GENERAL AL MUNICIPIULUI  SĂCELE 

    Prof. MUNTEANU GHEORGHE                                                      C.J.   ZAMFIR GETA 
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Hotărârea a fost adoptată: 19 voturi  pentru,  0  împotrivă,   0 abțineri  

Nr. consilierilor în funcţie: 19 

Nr. consilierilor prezenţi la şedinţă: 19  

 

 

Prezenta hotărâre s-a difuzat la: 

- 1 ex. Instituţia Prefectului Braşov 

- 1 ex. Dosar colecţie 

- 1 ex. Dosar şedinţă  

- 1 ex. D-l Primar 

-   1 ex. Compartimentul Relații Consiliul Local 

http://www.municipiulsacele.ro/
mailto:primăria@municipiulsacele.ro
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            ANEXĂ LA H.C.L. nr. 49/24.02.2022 

              

    

 

           JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                  SĂCELE 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 27.01.2022, orele 15,00, cu ocazia 

întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară, desfășurată în format de 

videoconferință, prin platforma on-line ZOOM 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. 

nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare și ale H.C.L nr. 

86/26.03.2020 pentru aprobarea completării Anexei la H.C.L. nr. 246/21.11.2019 privind aprobarea 

revizuirii Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al Municipiului  Săcele, 

având următoarea ordine de zi: 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

 Municipiului Săcele din data de 22 decembrie 2021 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

      Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a 

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 6 ianuarie  2022 – iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL. 

      Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

3. Proiect de hotărâre pentru aprobarea solicitării prelungirii Scrisorii de garanție de la FNGCIMM S.A. 

IFN nr. 856/13.10.2017 în vederea garantării în procent de 100% a obligațiilor de plată a avansului din 

fonduri nerambursabile pentru implementarea proiectului ,,Investiții pentru dezvoltarea și modernizarea 

infrastructurii silvice în fondul forestier proprietatea publică a Municipiului Săcele”, jud. Brasov și plații 

comisionului de garantare  – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

      Avize Comisiile 1, 4. 

4. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna decembrie 2021 pentru 

cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă 

localitate decât cea de reşedinţă - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 3, 4. 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procedurii de angajare a răspunderii solidare reglementată de 

dispozițiile articolului nr. 25 și 26 din Legea nr. 207/2015 privind Codul de procedură fiscală - 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1,  4.  

6. Proiect de hotărâre privind actualizarea tarifului pentru închirierea spațiului de învățământ situat în 

Municipiul Săcele, str. Viitorului nr. 7, aparținând S.C. Electroprecizia S.A. și închiriate Municipiului 

Săcele  - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4.  

7. Proiect de hotărâre privind prelungirea termenului de acordare a facilitățiilor fiscale, în sensul anulării 

accesoriilor prevazute în Anexa nr. 3 din H.C.L. nr. 184/30.07.2020, modificat prin H.C.L. nr. 

5/07.01.2021 și H.C.L. nr. 98/28.04.2021- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4.  

8. Proiect de hotărâre privind actualizarea tarifelor prevăzute în Contractul de delegare a gestiunii 

serviciului public de salubrizare al Municipiului Săcele prin concesiune nr. 92/08.12.2014,  precum și  

aprobarea  încheierii unui Act adițional în acest sens - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

 Avize Comisiile 1, 4. 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea consumului lunar de carburanți pentru autoturisme, autoutilitare, 

autospeciale, agregate, utilaje și alte mașini aflate în dotarea Primăriei  Municipiului Săcele pentru anul 

2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  
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Avize Comisiile 1, 4. 

10. Proiect de hotărâre pentru modificarea alin. (1) al art. 1 din  H.C.L. nr. 268/26.11.2020  privind 

aprobarea unor facilităţi pe mijloacele de transport public local de călători din Municipiul Săcele,  

aparţinând Servicii Săcelene S.R.L., republicată - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 4;  

11. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Planului Urbanistic Zonal ,,Construire Centru Creștin Penticostal”, 

strada Măceșului, Municipiul Săcele (modificator al PUZ ,,Zona de locuințe unifamiliale - Str. Câmpului 

f.n.ˮ, aprobat prin H.C.L. nr. 117/24.09.2015  și  PUZ ,,Construire sediu firma, depozit și spălătorie 

autoˮ, aprobat prin H.C.L. nr. 141/26.11.2009) - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4;  

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea  Planului Urbanistic Zonal ,,Construire locuințe”-  Str. Pinului – 

str. Highișului, Municipiul Săcele (modificator al PUZ ,,Zona Spital str. Oituz și Poiana Angelescu” 

aprobat cu H.C.L. 54/25.09.1997) - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

     Avize Comisiile 1,  2, 4;  

13. Proiect de hotărâre pentru actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin HCL nr. 

18/30.01.2020 privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici  

privind proiectul „DALI – str. Vulturului – reabilitare și modernizare” - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

     Avize Comisiile 1, 2, 4;  

14. Proiect de hotărâre pentru actualizarea  indicatorilor tehnico-economici aprobați prin HCL nr. 

20/30.01.2020 privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-

economici  privind proiectul „DALI – str. Gödri János– reabilitare și modernizare”- iniţiator  

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4;  

15. Proiect de hotărâre pentru actualizarea  indicatorilor tehnico-economici aprobați prin HCL nr. 

260/26.11.2020 privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici  

privind proiectul „DALI – str. Vulcan – reabilitare și modernizare” - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4; 

16. Proiect de hotărâre pentru actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin HCL nr. 

262/26.11.2020 privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici  

privind proiectul „DALI – str. Baciului – reabilitare și modernizare” - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4; 

17. Proiect de hotărâre pentru actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin HCL nr. 

264/26.11.2020 privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici  

privind proiectul „DALI – str. Fâneții – reabilitare și modernizare” - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4; 

18. Proiect de hotărâre pentru actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin HCL nr. 

265/26.11.2020 privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici  

privind proiectul „DALI – str. Nouă – reabilitare și modernizare” – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

       Avize Comisiile 1, 2, 4; 

19. Proiect de hotărâre privind reactualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin H.C.L. nr 

230/24.10.2019  privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici  

pentru proiectul „Schimbare de destinație clădire parter din ateliere în sală de sport prin extindere, 

recompartimentare și amenajări interioare la Scoală Gimnazială nr. 4 «Frații Popeea» - din Municipiul 

Săcele aferent Obiectivului de Investiție „Scoala Gimnazială nr. 4 - Extindere și reamenajare clădire 

 ateliere ”, actualizați  prin H.C.L. nr. 185/29.07.2021 – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 
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20. Proiect de hotărâre privind  reactualizarea  indicatorilor tehnico-economici aprobati prin H.C.L. 

nr. 195/30.07.2020  privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico economici 

      pentru proiectul „Reabilitare construcții administrative și social culturale și schimbare de destinație în 

     Centru de zi pentru educatie timpurie, Municipiul Săcele” din cadrul obiectivului de investiții ,,DALI- 

      Centru de zi – reamenajare și schimbare de destinație” și actualizați  prin H.C.L. nr.  164/24.06.2021 – iniţiator  

     PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici 

privind proiectul  „DALI- str. Agronomiei- reabilitare și modernizare” – iniţiator PRIMAR  

        Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici 

privind proiectul „DALI- str. Cerbului - reabilitare și modernizare” – iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

23. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici 

privind proiectul  „DALI- str. De Mijloc - reabilitare și modernizare” – iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

24. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici 

privind proiectul  „DALI- str. Verii - reabilitare și modernizare” – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (Faza Studiu de coexistență) și a indicatorilor 

tehnico-economici privind proiectul „Reglementare LEA MT Săcele, str. Barajului” – iniţiator PRIMAR 

Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

26. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici 

privind proiectul „Modernizare  iluminat public pe str. Fâneții” – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

27. Proiect de hotărâre privind actualizarea de date asupra unor imobile ce aparțin Municipiului Săcele – 

iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

28. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului 

înscris în CF nr. 116454 Săcele, a imobilului înscris  în CF nr. 116455 Săcele, a imobilului înscris în CF 

nr.110825 Săcele – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

29. Proiect de hotărâre privind actualizarea de date  pentru unele imobile - terenuri din zona 15 Noiembrie și 

Piața Electroprecizia din Municipiul Sacele – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

30. Proiect de hotărâre privind actualizarea de date asupra unor imobile ce fac parte din fondul forestier 

al Municipiului Săcele – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

31. Proiect de hotărâre privind actualizare date imobil  pentru imobilul  înscris în CF nr. 108711 Săcele, 

respectiv  asupra  terenului  de la A1- curți construcții, în suprafață de 1183 mp și a construcției A1.1 – 

C1, în suprafață de 297 mp – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

32. Proiect de hotărâre privind actualizare date imobil  pentru imobilul înscris în CF nr. 110190 Săcele , 

respectiv înscrierea în domeniul public a  Municipiului Săcele, a terenului  de la A1- curți construcții, în 

suprafață de 1713 mp , a construcției A1.1 – C1 -137 mp  și a  construcției A1.2 – C2 - 276 mp– iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 
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33. Proiect de hotărâre privind  atestarea apartenenței la domeniul public al Municipiului Săcele a imobilului 

înscris în CF nr. 108645 Săcele – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

34. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul privat în domeniul public al Municipiului 

Săcele, al imobilului înscris în CF nr. 117983 Săcele – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

Avize Comisiile 1, 2, 4. 

 

35. Diverse. 

 

- Informare privind activitatea desfãşurată de asistenţii personali ai persoanelor cu handicap grav în 

semestrul II al anului 2021; 

- Informare USRPLUS Săcele. 

 

 

La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

- d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

- d-l Brânzea Ovidiu – Șef Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

- d-l Rădulescu Eugen - Șef Serviciul Financiar Contabilitate  Salarizare Buget  Ordonanțare 

C.F.P.P. 

- d-l Mircioiu Sebastian - Șef Serviciul Impozite și Taxe Locale   

- d-l Bălan Eugen  – Șef Birou Investiții 

                   - d-l Mangale Bogdan – Șef Birou Administrativ 

- d-na Tinică Alina – inspector Serviciul Financiar Contabilitate  Salarizare Buget  

  Ordonanțare C.F.P.P. 

- d-l Ovidiu Jinga – insp. Biroul Investiții 

- d-l Matei Ion – insp. Comp. Fond Locativ, Spații cu altă destinație 

                   - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  

                  - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local. 

 

În contextul evoluției epidemiologice de la nivel național, în vederea prevenirii cazurilor de infectare 

cu coronavirusul SARS-COV-II, ședința ordinară a Consiliului Local din data de 27.01.2022 se desfășoară în 

format de videoconferință, prin platforma on-line ZOOM. 

         Ședința este prezidată de d-l consilier local  prof. Munteanu Gheorghe.      

La ședință participă toți cei 19 consilieri locali în funcție (la începutul ședinței d-l consilier local 

Popa Marius Cristian nu este conectat, conexiunea realizându-se începând cu punctul nr. 6 de pe ordinea de 

zi).      

        D-nul Președinte declară deschisă ședința și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a efectua 

apelul nominal. 

D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, 

constatând că, la momentul acesta,  sunt prezenți 18 consilieri locali din totalul de 19 consilieri locali în 

funcție, absentând d-l consilier local Popa Marius Cristian. 

 D-na Secretar General este informată că d-l consilier local Popa Marius Cristian are o problemă de 

conexiune. 

D-nul Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru suplimentarea ordinii de zi. 

D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi 

anunță care sunt  proiectele de hotărâre avute în vedere, respectiv:  

               35. Proiect de hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin HCL 

nr.186/29.07.2021 pentru aprobarea documentației tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-economici privind 

proiectul „SF – Extindere canalizare menajeră bretea strada Câmpului” – inițiator Primar Ing. Popa Virgil;  

               36. Proiect de hotărâre privind actualizarea  indicatorilor tehnico-economici aprobați prin HCL nr. 

148/28.05.2020 pentru aprobarea documentației tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-economici  privind 

proiectul „Teren de sport cu gazon artificial multisport la Liceul Tehnologic Victor Jinga”– inițiator Primar 

Ing. Popa Virgil; 
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           37. Proiect de hotărâre privind aprobarea înființării temporare a  obiectivului ,,Centrul de evaluare 

COVID-19”  la Spitalul Municipal Săcele– inițiator Primar Ing. Popa Virgil; 

        38. Proiect de hotărâre privind aprobarea realizarii obiectivului de investiție ,,Server Baze de Date”  la 

Spitalul Municipal Săcele, str.Oituz nr.54, Municipiul Săcele, Județul Brașov – inițiator Primar Ing. Popa 

Virgil.   

         D-na Secretar General ia cuvântul și spune că, înainte de a se supune la vot suplimentarea ordinii de zi,  

dorește să menționeze faptul că materialele pentru punctele nr. 39 și 40 de pe ordinea de zi suplimentată au 

fost transmise în cursul zilei de astăzi. 

           D-nul Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu 18 voturi pentru (d-l 

consilier local Popa Marius Cristian lipsește la momentul votului) și ordinea de zi, astfel cum a fost 

suplimentată și se aprobă  cu 18 voturi pentru (d-l consilier local Popa Marius Cristian lipsește la momentul 

votului). 

           D-nul Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul 

de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului 

Săcele din data de 22 decembrie 2021.   

         D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi pentru (d-l consilier local Popa Marius 

Cristian lipsește la momentul votului). H.C.L. nr.  4. 

        D-nul Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de  

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a Consiliului 

Local al  Municipiului Săcele din data de 6 ianuarie  2022. 

        D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil, cu observația d-lui consilier local Paraipan George Horațiu că nu este 

inclusă în procesul verbal intervenția d-lui Primar de la sfârșitul ședinței 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

 D-na Secretar General ia cuvântul și face precizarea că minuta ședinței este o sinteză discuțiilor și 

fiecare vorbitor poate solicita să fie introduse în această minută toate interpelările avute, ori d-l Primar a 

avut intervenția la sfârșitul ședinței, după epuizarea ordinii de zi și nu a solicitat acest lucru. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 17 voturi pentru, 1 abținre – d-l consilier local 

Paraipan George Horațiu (d-l consilier local Popa Marius Cristian lipsește la momentul votului). H.C.L. nr. 

5. 

        D-nul Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea solicitării prelungirii Scrisorii de garanție de la FNGCIMM S.A. IFN nr. 

856/13.10.2017 în vederea garantării în procent de 100% a obligațiilor de plată a avansului din fonduri 

nerambursabile pentru implementarea proiectului ,,Investiții pentru dezvoltarea și modernizarea 

infrastructurii silvice în fondul forestier proprietatea publică a Municipiului Săcele”, jud. Brasov și plații 

comisionului de garantare.  

       D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul  

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi pentru (d-l consilier local Popa Marius 

Cristian lipsește la momentul votului). H.C.L. nr.  6. 

       D-nul Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de 

hotărâre pentru aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna decembrie 2021 pentru cadrele 

didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate decât cea 

de reşedinţă. 

        D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 
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Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi pentru (d-l consilier local Popa Marius 

Cristian lipsește la momentul votului). H.C.L. nr.  7. 

          D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi suplimentată, privind 

aprobarea Procedurii de angajare a răspunderii solidare reglementată de dispozițiile articolului nr. 25 și 26 

din Legea nr. 207/2015 privind Codul de procedură fiscală.  

        D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul  

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 18 voturi pentru (d-l consilier local Popa Marius 

Cristian lipsește la momentul votului). H.C.L. nr.  7.                                                 

        D-nul  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6  de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

  hotărâre privind actualizarea tarifului pentru închirierea spațiului de învățământ situat în Municipiul Săcele, str. 

Viitorului nr. 7, aparținând S.C. Electroprecizia S.A. și închiriate Municipiului Săcele.   

        D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-na Stoica Gabriela ia cuvântul și spune că a analizat mai atent și a constatat că denumirea proiectului 

în sine nu este corespunzătoare, în sensul că la art. 1 apare sintagma ,,se stabilește”, ori nu Consiliul Local a 

stabilit, aici se majorează, așa ar fi corect, nu se actualizează de către municipalitate, este vorba de o chirie 

de la un proprietar, nu a stabilit Consiliul local ceva, nu este vorba de o prevedere legislativă sau un indice 

de inflație, dumneaei se referă la denumire, care ar fi trebui să fie ,,se majoreazăˮ  și ,,privind majorareaˮ.   

        D-na Secretar General ia cuvântul și spune că în urma adreselor și a negocierilor aceasta este ultima 

ofertă dată de către S.C. Electroprecizia și Consiliul Local trebuie să stabilească prețul chiriei pentru anul 

acesta.  

D-na Stoica Gabriela spune că nu Consiliul Local stabilește, că așa ar stabili la 2000 euro. 

D-na Secretar General spune că în acest caz nu știe ce s-ar face cu copiii, întrucât este un proprietar  

privat. 

        D-na Stoica Gabriela spune că problema este denumirea în sine, pentru că ,,se majoreazăˮ, nu se 

stabilește sau actualizează chiria, întrucât actualizarea se aprobă de Consiliul Local când este vorba de 

modificări legislative sau de rata inflației, așa cum este proiectul cu actualizarea prețului la salubritate, 

dumneaei menționând că consideră că nu este corespunzătoare denumirea. 

       D-l Primar ia cuvântul și spune că este corectă denumirea, credea că problema este în legătură cu 

persoana care a cedat cu mulți ani în urmă acest imobil, în loc să fie în patrimoniul localității, menționând că 

proiectul de hotărâre este corect. 

        D-na Stoica Gabriela spune că nu a afirmat că proiectul de hotărâre nu este corect, ci a spus ca și 

denumire, că nu a stabilit executivul și Consiliul Local aprobă  o actualizare, Consiliul Local aprobă, în fapt, 

o majorare a unui proprietar, menționând că a vorbit de denumire, nu că nu aprobă. 

      D-l Primar ia cuvântul și spune că, în opinia dumnealui, formularea este corectă. 

      D-na Secretar General spune că Consiliul Local stabilește taxe și impozite, tot acesta stabilește și chiria 

pentru anul acesta, care este tot o taxă. 

      D-na Stoica Gabriela spune că a afirmat doar că nu i se pare corectă formularea, nu că nu votează.  

      D-na Secretar General spune că Consiliul Local stabilește nivelul chiriei, nu majorează.  

      D-na Stoica Gabriela spune că nu Consiliul Local a stabilit, a venit proprietarul și a făcut-o. 

      D-na Secretar General spune că, în urma ofertei proprietarului, Consiliul Local trebuie să stabilească 

prețul pe anul acesta al chiriei, menționând că în atribuțiile Consiliului Local se stipulează clar faptul că 

acesta stabilește și aprobă impozite, taxe locale, fie că le încasează Municipiul Săcele, fie că le plătește. 
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             D-l Paraipan George Horațiu ia cuvântul și spune că dumnealui consideră că este vorba de o 

problemă de infrastructură școlară și că acest proiect de hotărâre trebuia supus spre avizare și comisiei de 

specialitate nr. 3 și că 4000 euro i se pare un preț foarte mare și întreabă cine a negociat acest preț din cadrul 

Primăriei. 

              D-na Secretar General spune că Serviciul Impozite și Taxe a purtat o corespondență cu S.C. 

Electroprecizia în acest sens. 

              D-l Paraipan George Horațiu spune că dacă Primăria făcea din 2017 un SF și lansa un proiect pentru 

construirea unei grădinițe, S.C. Electroprecizia nu își mai permitea să ceară 4000 euro/lună, care este un preț 

foarte mare și din evaluarea pe care o fac prin acel raport de evaluare nu s-a luat în calcul nici o construcție 

similară cu utilitate școlară, sunt construcții comerciale, vile, etc. și se face evaluare pe așa ceva, ori 

evaluarea trebuia să cuprindă măcar 1-2 construcții școlare, clădiri publice școlare care găzduiesc o 

școală/grădiniță și să se vadă ce chirii au acestea, astfel nu știe ce chirie are fosta Școală nr. 3, întrucât a 

înțeles că este în aceeași situație. Dumnealui mai spune că S.C. Electroprecizia a beneficiat de multe 

avantaje de la Consiliul Local și Primărie și consideră că ar fi trebuit să ceară o chirie pentru școală, nu  

asimilată cu spații comerciale. 

       D-na Secretar General spune că până acum se putea forma o comisie constituită din consilieri locali care 

să încerce să poarte o negociere, este un proprietar privat, este bunul lui, iar cum l-a obținut și de la cine este 

un alt subiect. 

       D-l Paraipan George Horațiu spune s-a dat pe baza H.G. 834. 

       D-na Secretar General spune că se știe acest lucru, dar fiind o unitate de învățământ nu trebuia dată și 

până în 2011 se puteau face demersuri pentru a se lua înapoi această grădiniță, dar acum este târziu. 

      D-l Paraipan George Horațiu spune că a înțeles că este un proces pe rol în acest sens. 

      D-na Secretar General spune că este un proces pe rol, dar la acest moment nu are nici o legătură, întrucât 

dacă nu li se plătește chiria, dau copiii afară, menționând că la momentul finalizării procesului respectiv se 

va vedea cum stau lucrurile. 

       D-l Paraipan George Horațiu spune că probabil se va iniția și o scrisoare deschisă către S.C. 

Electroprecizia. 

         D-na Secretar General spune că nu este nici o problemă și reiterează faptul că se poate constitui o 

comisie sau un grup de consilieri locali care să inițieze o negociere, în această calitate. 

         D-l Paraipan George Horațiu spune că respectiva grădiniță a fost construită de bunicii sau străbunicii 

celor care frecventează astăzi unitatea școlară și menționează că înțelege că Electroprecizia este o societate 

privată, dar când aceasta a avut nevoie de  ceva din parte autorității publice a apelat și s-a rezolvat, 

menționând că dacă se știa de dinainte, puteau forma o comisie ca să obțină un preț mai bun.  

         D-na Voicescu Nicoleta Teonia ia cuvântul și spune că a făcut parte din comisia realizată în mandatul 

trecut  de  negociere cu  S.C. Electroprecizia privind grădinița, iar prețurile de la care s-a pornit au fost 

extraordinar de mari, atât în ceea ce privește vânzarea, cât și închirierea, dânșii fiind proprietari nu doresc să 

cedeze sub nici o formă, există acest proces pe rol, de care a făcut vorbire d-na Secretar General, dar până la 

finalizarea acestuia este bine să manageriem eficient acest proces, întrucât este vorba de un număr mare de 

copii care frecventează grădința în cauză. 

         D-l Viceprimar spune că pentru a clarifica niște aspecte, s-a analizat cu mare atenție acestă problemă în 

ședința pe comisii de spcialitate, întrucât atunci când s-a discutat de închiriere și de plata unei chirii în urmă 

cu 4 ani, inițial nu a fost de acord, dar nu prea a existat o altă variantă, iar dacă ar fi existat posibilitatea 

construirii unui corp de clădire în toți acești ani, s-ar fi realizat, dar nu este așa de simplu, menționând că a 

participat și dumnealui în comisia de negociere în ceea ce privește  vânzarea grădiniței, mergând de 

nenumărate ori în acest sens,  dar s-a ajuns la un impas și s-au depus toate eforturile din partea autorității 

publice pentru a  se ajunge la o soluție amiabilă și pe termen lung la această problemă, iar momentan soluția 

este plata acestei chirii către un agent economic, iar d-l consilier local Paraipan trebuia să fie la curent cu 

sumele plătite cu titlu de chirie către alte entități, cum ar fi Școala Generală nr. 3, unde s-au stabilit valorile 

chiriilor în ședințele Consiliului Local, ultima actualizare fiind anul trecut. Dumnealui mai spune că a studiat 

și raportul de evaluare și într-adevăr nu se referă ca la un bun cu destinația de unitate de învățământ, ci  la un 

bun cu destinație comercială, pentru că, în cazul în care în acel spațiu nu s-ar desfășura o activitate 

educațională, s-ar putea desfășura o activitate comercială, ori vizavi este un spațiu de închiriere cu o 

suprafață de câțiva zeci de metri pătrați, unde chiria este de 500 euro/lună, ori aici vorbim de un spațiu de 

1200 mp construiți, iar acest raport de evaluare este asumat de un expert și nu poate fi contestat.        
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       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu  18 voturi pentru, 1 abținere (d-l Paraipan 

George Horațiu). H.C.L. nr.  9.                                                                                                    

     D-nul Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 7  de pe ordinea de zi suplimentată,  la proiectul 

de hotărâre privind prelungirea termenului de acordare a facilitățiilor fiscale, în sensul anulării 

accesoriilor prevazute în Anexa nr. 3 din H.C.L. nr. 184/30.07.2020, modificat prin H.C.L. nr. 

5/07.01.2021 și H.C.L. nr. 98/28.04.2021. 

        D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  10.   

        D-nul Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizarea tarifelor prevăzute în Contractul de delegare a gestiunii serviciului public de 

salubrizare al Municipiului Săcele prin concesiune nr. 92/08.12.2014,  precum și  aprobarea  încheierii unui 

Act adițional în acest sens. 

        D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

  Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  11.    

       D-nul Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de 

hotărâre privind aprobarea consumului lunar de carburanți pentru autoturisme, autoutilitare, autospeciale, 

agregate, utilaje și alte mașini aflate în dotarea Primăriei  Municipiului Săcele pentru anul 2022. 

  D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - nu face obiectul. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  12.                     

        D-nul Președinte propune să se treacă la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre pentru modificarea alin. (1) al art. 1 din  H.C.L. nr. 268/26.11.2020  privind aprobarea unor 

facilităţi pe mijloacele de transport public local de călători din Municipiul Săcele, aparţinând Servicii 

Săcelene S.R.L., republicată.  

D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  13. 

D-nul Președinte propune să se treacă la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre privind aprobarea  Planului Urbanistic Zonal ,,Construire Centru Creștin Penticostal”, strada 

Măceșului, Municipiul Săcele (modificator al PUZ ,,Zona de locuințe unifamiliale - Str. Câmpului f.n.ˮ, 

aprobat prin H.C.L. nr. 117/24.09.2015  și  PUZ ,,Construire sediu firma, depozit și spălătorie autoˮ, aprobat 

prin H.C.L. nr. 141/26.11.2009). 

D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  14. 

        D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea  Planului Urbanistic Zonal ,,Construire locuințe”-  Str. Pinului – str. Highișului, 
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Municipiul Săcele (modificator al PUZ ,,Zona Spital str. Oituz și Poiana Angelescu” aprobat cu H.C.L. 

54/25.09.1997).  

D-nul  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.    

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  15. 

        D-nul Președinte propune să se treacă  la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul 

de hotărâre pentru actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin HCL nr. 18/30.01.2020 privind 

aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici  privind proiectul „DALI – str. 

Vulturului – reabilitare și modernizare”. 

        D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr.  16.   

        D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru actualizarea  indicatorilor tehnico-economici aprobați prin HCL nr. 20/30.01.2020 privind 

aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici  privind proiectul „DALI – str. 

Gödri János– reabilitare și modernizare”. 

      D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.    

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 17. 

        D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru actualizarea  indicatorilor tehnico-economici aprobați prin HCL nr. 260/26.11.2020 privind 

aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici  privind proiectul „DALI – str. 

Vulcan – reabilitare și modernizare”.  

       D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.    

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 18. 

        D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin HCL nr. 262/26.11.2020 privind 

aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici  privind proiectul „DALI – str. 

Baciului – reabilitare și modernizare”. 

        D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 19. 

        D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin HCL nr. 264/26.11.2020 privind 

aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici  privind proiectul „DALI – str. 

Fâneții – reabilitare și modernizare”. 

       D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 
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        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.     

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 20. 

  D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin HCL nr. 265/26.11.2020 privind 

aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici  privind proiectul „DALI – 

str. Nouă – reabilitare și modernizare”. 

      D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.     

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 21. 

       D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind reactualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin H.C.L. nr 230/24.10.2019  

privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici  pentru proiectul 

„Schimbare de destinație clădire parter din ateliere în sală de sport prin extindere, recompartimentare și 

amenajări interioare la Scoală Gimnazială nr. 4 «Frații Popeea» - din Municipiul Săcele aferent Obiectivului 

de Investiție „Scoala Gimnazială nr. 4 - Extindere și reamenajare clădire  ateliere ”, actualizați  prin H.C.L. nr. 

185/29.07.2021. 

      D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.     

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 22. 

D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind reactualizarea  indicatorilor tehnico-economici aprobati prin H.C.L. nr. 195/30.07.2020  privind 

aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico economici  pentru proiectul „Reabilitare 

construcții administrative și social culturale și schimbare de destinație în  Centru de zi pentru educatie timpurie, 

Municipiul Săcele” din cadrul obiectivului de investiții ,,DALI- Centru de zi – reamenajare și schimbare de  

destinație” și actualizați  prin H.C.L. nr.  164/24.06.2021. 

      D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.     

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 23. 

       D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici privind 

proiectul  „DALI- str. Agronomiei- reabilitare și modernizare”. 

      D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.     

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 24. 

      D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici privind 

proiectul „DALI- str. Cerbului - reabilitare și modernizare”. 

       D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 
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Comisia nr. 4 - aviz favorabil.     

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 25. 

       D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 23  de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici privind 

proiectul  „DALI- str. De Mijloc - reabilitare și modernizare”. 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil     

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

     Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 26. 

     D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici privind 

proiectul  „DALI- str. Verii - reabilitare și modernizare”.   

        D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz  favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 27. 

       D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (Faza Studiu de coexistență) și a indicatorilor tehnico-

economici privind proiectul „Reglementare LEA MT Săcele, str. Barajului”. 

D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 28. 

      D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 26  de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea documentației tehnice (DALI) și a indicatorilor tehnico-economici privind 

proiectul „Modernizare  iluminat public pe str. Fâneții”. 

        D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu discuții în plen, din partea d-lui consilier local Popa Marius Cristian, 

au fost solicitate niște detalii cu privire la proiect 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

D-l Popa Marius Cristian spune că, având în vedere valoare investiției,  pentru 180 metri liniari de 

rețea, 5 stâlpi, cu 5 lămpi, a ieși o valoare de 5680 euro/corp de iluminat, ceea ce este un preț foarte ridicat, 

bineînțeles că executivul va susține că este vorba de indicatori și în urma unei proceduri de achiziție vor 

scădea prețurile, însă dacă pornim cu același tip de prețuri maximale nu este în regulă pentru administrația 

publică. 

D-l Bălan Eugen ia cuvântul și spune că acea valoare de care a făcut vorbire d-l consilier local Popa, 

cuprinde pe lângă componenta de construcții montaj și partea de proiectare, urmărire a lucrărilor, cote ISC, 

avize,  diverse și neprevăzute, aceste componente care sunt oarecum indirecte, fiind oarecum constante sau 

procentual constante pentru orice proiect, astfel oricât de lungă sau complexă ar fi fost această rețea, 

valoarea ar fi fost cam tot aceeași. Dacă s-a analizat anexa 3 din documentație, se putea vedea că valoarea 

pentru  construcții-montaj este în jur de 90 mii, deci acei 5600 de euro se reduc substanțial, ajungând undeva 

pe la 4000 de euro pe punct de iluminat. 

D-l Popa Marius Cristian spune că asta la valoare de construcții-montaj, nu la valoare de inventar, cu 

care îl înregistrăm în contabilitate, menționând că este puțin cam mult, nu foarte mult, față de prețurile la  

materiale de pe piață. 

D-l Bălan Eugen ia cuvântul și spune că se are în vedere și evoluția prețurilor din ultima perioadă, 

prețurile cresc lună de lună, astfel s-a reglementat la un moment dat prin Ordonanța nr. 15/2021, neștiind 

când se achiziționează lucrarea și dacă se întârzie câteva luni, orice lună are efecte. 
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  D-l Popa Marius Cristian spune că în acest caz se poate veni cu reactualizare de indicatori. 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 29. 

         D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 27 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizarea de date asupra unor imobile ce aparțin Municipiului Săcele. 

         D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 30. 

       D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 28 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului înscris în CF 

nr. 116454 Săcele, a imobilului înscris  în CF nr. 116455 Săcele, a imobilului înscris în CF nr.110825 

Săcele. 

         D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 31. 

       D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 29 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizarea de date  pentru unele imobile - terenuri din zona 15 Noiembrie și Piața 

Electroprecizia din Municipiul Sacele. 

         D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 32. 

       D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 30 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizarea de date asupra unor imobile ce fac parte din fondul forestier 

al Municipiului Săcele. 

         D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 33. 

      D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 31 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizare date imobil  pentru imobilul  înscris în CF nr. 108711 Săcele, respectiv  asupra  

terenului  de la A1- curți construcții, în suprafață de 1183 mp și a construcției A1.1 – C1, în suprafață de 297 

mp. 

         D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 34. 

       D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 32 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizare date imobil  pentru imobilul înscris în CF nr. 110190 Săcele , respectiv 

înscrierea în domeniul public a  Municipiului Săcele, a terenului  de la A1- curți construcții, în suprafață de 

1713 mp , a construcției A1.1 – C1 -137 mp  și a  construcției A1.2 – C2 - 276 mp. 

         D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 
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        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 35. 

       D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 33 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind  atestarea apartenenței la domeniul public al Municipiului Săcele a imobilului înscris în CF 

nr. 108645 Săcele. 

         D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 36. 

      D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 34 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind trecerea din domeniul privat în domeniul public al Municipiului Săcele, al imobilului înscris 

în CF nr. 117983 Săcele. 

         D-nul Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 37. 

      D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 35 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici aprobați prin HCL nr.186/29.07.2021 pentru 

aprobarea documentației tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-economici privind proiectul „SF – Extindere 

canalizare menajeră bretea strada Câmpului”. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 38. 

        D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 36 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind actualizarea  indicatorilor tehnico-economici aprobați prin HCL nr. 148/28.05.2020 pentru 

aprobarea documentației tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-economici  privind proiectul „Teren de sport 

cu gazon artificial multisport la Liceul Tehnologic Victor Jinga”. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 39. 

        D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 37 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea înființării temporare a  obiectivului ,,Centrul de evaluare COVID-19”  la Spitalul 

Municipal Săcele. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 40. 

         D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 38 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea realizarii obiectivului de investiție ,,Server Baze de Date”  la Spitalul Municipal 

Săcele, str.Oituz nr.54, Municipiul Săcele, Județul Brașov. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 41. 

         D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 39 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre pentru aprobarea documentației tehnice (S.F.) și a indicatorilor tehnico-economici privind obiectivul 

de investiție „Construire spital modular pentru consolidarea capacității medicale a Spitalului Municipal Săcele 

în contextul COVID19”. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 42. 

        D-nul Președinte anunță că se trece la punctul nr. 40 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

hotărâre privind aprobarea acordului de principiu pentru cofinanțarea de 10%  din bugetul local al 

Municipiului Săcele, în vederea dotării cu aparatură și echipamente medicale a Spitalului Municipal Săcele. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 43. 

       D-l Președinte anunță că s-a ajuns la secțiunea ,,Diverseˮ, menționând că există două informări înscrise 

pe ordinea de zi, respectiv o informare privind activitatea desfãşurată de asistenţii personali ai persoanelor cu 

handicap grav în semestrul II al anului 2021 și o informare a USRPLUS Săcele, menționând referitor la 

ultima, că dumnealui consideră că se respectă cele solicitate de formațiunea politică mai sus indicată, 

respectiv toate materialele sunt însoțite de avize. 

      D-l Costea Cătălin Ionuț ia cuvântul și spune că are două întrebări pentru d-l Primar, respectiv ce se 

întâmplă cu piața agroalimentară din Cartierul Electroprecizia, dacă în acest an se are ceva în plan, a înțeles 
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că s-au făcut promisiuni oamenilor de acolo că se va reabilita, iar a doua problemă este cu privire la 

canalizarea de la bl. 40, 39, 18 de pe Viitorului, unde primăvara/toamna când plouă mai mult, iese apa afară, 

se strânge nămol în parcări, oamenii au mașinile în apă, iar ei plătesc parcarea. 

     D-l Președinte ia cuvântul și  că este  vorba de canalizarea pluvială. 

      D-l Primar spune, referitor la Piața din Cartierul Electroprecizia că s-a reluat proiectul pentru că trebuie 

actualizați indicatorii, întrucât s-au aprobat în urmă cu 3 ani, menționând că este un proiect amplu, că anul 

acesta se dorește finalizarea documentației, iar anul următor să se execute. În ceea ce privește al doilea punct 

al interpelării d-lui consilier local Costea, menționează că în zona blocurilor 38, 39, 40 s-au executat niște 

lucrări, dar atunci când sunt ploi foarte mari se creează acele viituri și nu se preia dintr-o dată apa pluvială, 

de când s-au realizat acele lucrări nu s-au mai înregistrat problemele care erau cu 5-6 ani în urmă, iar dacă va 

fi nevoie se va realiza încă o rețea de preluare a apelor pluviale. 

     D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că știe că erau mari probleme juridice cu privire la Piața din 

Electroprecizia și întreabă dacă au fost finalizate. 

     D-l Primar spune că, așa cum s-a mai discutat și cum au fost informați, a durat aproape 3 ani să se 

reglementeze situația juridică acestui imobil, respectiv teren și clădire, clădirea a fost rezolvată anul trecut, 

pentru că nu apărea nici măcar ca și clădire, deși piața este executată înainte de anii 1989 și din aceste 

motive s-a și reluat documentația, dar și în acea zonă mai sunt câteva aspecte de realizat, cum ar spațiile din 

jurul pieței, atât imobile, cât și terenuri, care vor fi reglementate anul acesta.           

     D-na Stoica Gabriela întreabă ce se întâmplă cu iluminatul public din municipiu, în anumite zone nu 

funcționează sau se întâmplă să funcționeze ziua, sunt aprinse pe alocuri. 

     D-l Primar spune că s-au tot vehiculat diverse lucruri, dar realitatea este că a avut loc o avarie într-o 

noapte, cu întreruperi de alimentare, iar a doua zi s-a remediat, nu există zone în care iluminatul să fie 

întrerupt intenționat, acum iluminatul funcționează normal, dacă există probleme, solicită să-i fie 

comunicate. 

      D-na Paniti Izabella ia cuvântul și spune că are câteva întrebări de la reprezentanții persoanelor juridice 

care ar dori să se înființeze un birou unic electronic și reluarea procedurii de emitere a documentelor în 

regim de urgență, justificarea lor a fost una oportună și utilă în contextul pandemiei și pentru reducerea 

timpilor de aștepare. A doua problemă, ar dori să-l întrebe pe d-l Primar, după 1 an, care este stadiul 

proiectului legat de echipamentele TIC și de tabletele pentru copii, fiind întrebată la rândul său.  

      D-l Primar ia cuvântul și spune că proietul cu tabletele a fost depus de mai bine de 1 an și ceva la 

Minister, după mai bine de 1 an s-a evaluat, a trecut de prima fază, se așteptă semnarea contractului de 

finanțare, pentru că dintr-un total de 3200-3300 de tablete Ministerul Educației a livrat către școlile din 

Săcele aproximativ 700 de tablete din întreg proiectul. Referitor la punctul cu biroul electronic, se știe că în 

viitorul apropiat vor fi finanțări pe digitalizare, pe care le vom accesa, dar dacă se vorbește de eliberarea 

actelor în regim de urgență, în special, în partea de urbanism, sunt zone din localitate care sunt încă 

încurcate, așa s-au preluat din trecut, au existat neconcordanțe în actele eliberate, care au dus la litigii, de 

aceea trebuie să se analizeze documentele cu mare atenție, dar dacă sunt urgențe, pentru un proiect 

economic, spre exemplu,  se va da curs.  

 D-l Paraipan George Horațiu ia cuvântul și spune că are de ridicat două probleme, astfel, d-l Primar 

făcea referire la creșterea prețurilor utilităților energetice de la nivelul UAT Săcele și ar dori să semnaleze 

oportunitatea de finanțare a PNRR, PNNR și AFM pentru unități administrativ teritoriale, care prin mai 

multe linii prezintă sume în jur de 2 mild euro și 5 mil mp pentru reabilitarea și inovarea energetică a 

clădirilor publice, școlilor, grădinițelor și chiar pentru construcția de școli și întreabă dacă la Săcele se are în 

vederea accesarea acestor fonduri, anul acesta și până în 2026 cum sunt prevăzute în PNNR. A doua 

întrebare este cu privire la str. Barbu Lăutaru care, chiar dacă nu poate fi asfaltată, ar trebui să se facă o 

reabilitare a acesteia, pentru este într-o situație jalnică. 

            D-l Primar spune că va răspunde punctual la problemele ridicate de d-l consilier local Paraipan, astfel 

referitor la proiectele pe fonduri europene sau de la AFM, din decembrie s-a depus la AFM un proiect de 

peste 1 mil lei, pentru eficiență energetică, mai exact pentru înlocuirea corpurilor de iluminat cu vapori de 

mercur cu corpuri cu led, care speră că va fi aprobat de către AFM, întrucât se discută despre acel plafon de 

1 mil lei care a fost valabil pentru 2021, anul acesta a fost mărit pentru 5 mil lei și dacă se va permite vom 

depune și pentru această sumă, față de fondurile din PNRR, care sunt într-un orizont  destul de îndepărtat, 

noi deja am primit o sumă prealocată, atât pentru axa POR, cât și pentru PNRR și sigur o zonă importantă 

este cea de eficiență energetică pe care o avem în vedere, atât la clădirile rezidențiale, inclusiv blocuri care 

pot fi anvelopate, cât și la clădirile administrative, se are în vedere aplicarea pentru aceste linii de finanțare. 
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În ceea ce privește str.  Barbu Lăutaru, aceasta este ca multe alte străzi din Municipiul Săcele situate în zona 

de deal, aici s-au executat  niște lucrări de extindere rețea canalizare menajeră, de către Compania Apa, o 

lucrare dezastruoasă dealtfel, această stradă este cuprinsă în Programul POIM  al Companiei Apa, astfel 

încât să se introducă rețea de apă potabilă nouă și rețea de canalizare funcțională și nu este vorba doar despre 

strada Barbu Lăutaru, ci de un complex de străzi, peste 22, situate între str. Morii și str. Valea Cernatului. 

Dumnealui menționează că pe această stradă sunt foarte multe mașini parcate, ceea ce îngreunează acțiunea 

de deszăpezire, sunt și niște izvoare care ar trebui captate, dar se încearcă amenajarea acesteia în fiecare an 

pentru a putea fi funcțională. 

       D-na Popescu Gabriela are câteva întrebări, astfel revine cu o întrebare de anul trecut, s-au solicitat 

câteva standuri de biciclete pentru școli, copiii vor să vină cu bicicleta la școală, sportul este important, dar 

atunci când au făcut-o, au fost furate bicicletele, este necesară securizarea acestora și se dorește încurajarea 

venirii la școală cu bicicleta. În ceea ce privește  complexul de sărituri de pe Valea Largă, întreabă dacă se 

mai are în vedere reabilitarea acestuia, întrucât sunt mulți copii din Săcele care practică ski sărituri și au 

rezultate foarte bune, reabilitarea ar fi benefică și pentru localitate, după cum s-a văzut și la Râșnov. Legat 

de PNNR, ar dori să întrebe dacă sunt niște proiecte sau niște planuri pe termen mediu/lung  de a transforma 

școlile din Săcele în școli verzi din punct de vedere energetic, este vorba și despre calitatea aerului în școlile  

verzi, s-au făcut studii în acest sens și s-a constatat că este foarte proastă, fiind foarte mult CO2 și foarte 

puțin oxigen, dar deasemenea, în contextul actualei crize energetice, având în vedere că sunt școli care nu-și 

mai pot achita nici catalogul electronic pentru a putea plăti facturile la gaz și curent electric, ar trebui să ne 

gândim pentru viitorul nu prea îndepărtat să se realizeze aceste școli verzi care să fie independente energetic 

sau măcar să-și mai reducă facturile la energie. Tot legat de școli, vine cu propunerea ca Primăria să 

suplimenteze locurile de joacă din curtea școlilor, care sunt subdimensionate în raport cu numărul de copii 

din școli. O ultimă problemă este cea a transmiterii live, așa cum se practică în alte părți,  a ședințelor 

Consiliului Local, întrucât opiniile și intervențiile cetățenilor sunt valoroase. 

      D-l Primar spune legat de propunerea de staduri de biciclete, se are în vedere și până la vacanța de vară 

se vor monta acolo unde școlile solicită acest lucru, propunerea  este binevenită și oportună, în ceea ce 

privește proiectele pe PNRR, dorește să informeze că dacă la ora actuală nu erau școlile intabulate, cum era 

în urmă cu 5 ani, se discuta în van de aceste proiecte, se are în vedere tot ce înseamnă proiecte de 

infrastructură și eficiență energetică și menționează că se va aplica în mod sigur pentru a cheltui toți banii 

care sunt prealocați. Referitor la locurile de joacă din curtea școlilor, anul acesta se are în vedere un proiect 

pentru un  teren de sport în curtea liceului Victor Jinga care va putea fi folosit atât de elevi, cât și de copiii 

din cartier după-masa, se au în vedere astfel de terenuri pentru toate școlile în anii următori. În ceea ce 

privește complexul de trambuline, acolo situația este mai complicată, mai tot terenul este în zonă privată, cu 

expcepția a 3000 mp, menționând că la ora actuală nu mai sunt finanțate proiecte de acest fel dacă sunt sub 

1200 m înălțime, iar acolo discutăm de o altitudine 700-800 m, la ora actuală nu poate finanțat acest proiect, 

doar dacă se găsește o altă variantă și specifică faptul că acolo lucrurile sunt încă încurcate lucrurile sub 

aspect de  cadastru, de statut juridic al terenului. 

      D-na Popescu Gabriela spune că eventual s-ar putea identifica și o altă zonă în care se poate acest lucru, 

ski sărituri se poate face și pe sintetic.  

       D-l Primar spune că dacă unii au reușit, cum sunt cei de la Râșnov, la noi se cunoaște clar istoria acestui 

proiect. 

      D-l Viceprimar spune, referitor la intervențiile colegilor cu privire la PNRR și AFM că astăzi a avut o 

întrevedere cu d-l Ministru Cseke,  urmează să intre la o discuție cu d-l Ministru Tanczos cu privire la 

proiectele pe AFM și va reveni cu detalii poate în ședința din luna viitoare.    

     D-l Președinte spune că la preluarea mandatului de către d-l Primar Liceul George Moroianu, clădirea 

nouă și Sala de sport erau intabulate. 

     D-l Primar spune că păreau  a fi intabulate, a fost reluată toată documentația pentru a îndeplini cerințele 

actuale, în stereo 70, menționând că  nici o unitate școlară nu era în regulă.  

     D-na Popescu Gabriela reiterează problema transmiterii live a ședințelor Consiliului Local, poate se 

găsește o soluție tehnică în acest sens.    

       D-l Primar spune că se va analiza și acest lucru. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că dorește să revină la ordinea de zi, respectiv la punctul nr. 26 de pe 

ordinea de zi, la care, în cadrul ședinței pe comisii s-a dat aviz negativ, ori d-l Președinte de comisie a spus 

că avizul este pozitiv, motivul pentru care s-a dat aviz negativ a fost că documentația era incompletă, la cap.  

4.8 nu erau calculați niște indicatori, erau doar amintiți, i s-a spus d-lui Bălan să completeze documentația, 
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dar nu a apărut nimic, ori d-l Președinte de comisie a dat avizul ca fiind pozitiv, după discuția avută în 

comisie. Pe diverse, dorește să ridice două probleme de patrimoniu, astfel se vorbește în spațiul media despre 

achiziționarea de către UAT Municipiul Brașov a platformei de la CET, a fost o discuție cu fabrica de zahăr 

de la Bod, iar acum s-a mutat discuția pe platforma de la CET și dorește să-l întrebe pe d-l Primar dacă,  din 

platforma de 60- 61 ha de la CET, 48,7 ha sunt pe UAT Municipiul Săcele, suprafață care este ocupată de 

active industriale, hale, mașinării, etc, se știe că prin anul 2008-2009 printr-un ordin al Prefectului ilegal, 

această suprafață de 49 ha a fost trecută de pe UAT Săcele pe UAT Brașov fără nici un temei legal, 

menționând că această interpelare o face deoarece mereu este o nevoie acută de bani, pentru diverse proiecte, 

ori la nivelul anului 2008 debitele CET-ului față de UAT Săcele erau de 12 mild lei vechi, pe 3 ani, activele 

de acolo produc vărsăminte la bugetul local cam de 400 mii lei, s-au mai făcut demersuri de preluare. 

       D-na Secretar General  ia cuvântul și spune că  în anul 2010 la acea reîmpărțire teritorială a UAT-Urilor, 

Primăria Municipiului Săcele a dat CET-ul  Brașovului și a luat în schimb rampa de gunoi, este  H.C.L. nr. 

277/2010, menționând că s-a semnat acel proces-verbal de vecinătate, pe care OCPI îl recunoaște și ca 

urmare, din punctul de vedere al OCPI zona CET figurează la Brașov, iar la noi nu mai figurează. Dumneai 

spune că s-a demarat un proces în acest caz, care este pe rolul instanțelor de judecată și se va vedea ce va 

întâmpla. 

       D-l Popa Marius Cristian întreabă în ce stadiu suntem în instanță. 

       D-l Primar spune că suntem în fază de primă instanță, de aceea dorește să menționeze că în anul 2010, în 

mandatul vechii admnistrații, pe de o parte s-a reușit să se înstrăineze, cum s-a spus și aici toată zonă CET, 

pentru care s-a primit depozitul de gunoi neconform de la Uzina 2, așa se făceau pe vremuri schimburile și 

nu este singurul de această natură, dar acest schimb este făcut ilegal, pentru că nu s-a respectat legislația în 

materie, trebuia mers mai departe, schimbul între UAT-uri doar prin referendum se putea face, iar în urma 

referendumului Guvernul trebuia să emită o HG de schimburi de surafețe între UAT-uri, pentru că în aceeași 

discuție intră și Brașovul și Predealul cu zona Dâmbul Morii, acea enclavă, specificând că la ora actuală 

suntem în proces cu Municipiul Brașov pentru a prelua această zonă de ap 50 ha care a aparținut de 

Municipiul Săcele – Zona CET. 

       D-na Secretar General spune că Legea nr. 2/1968 este în vigoare, nu a fost modificată, dumneaei mai 

spune că s-au încercat niște discuții la Prefectură, cu d-l Primar, să se organizeze o ședință cu Primăria 

Municipiului Brașov, Primăria Municipiului Săcele, OCPI, dar nu s-a primit nici un feedback că s-a inițiat 

vreun demers în acest sens, se dorea o discuție în care fiecare să-și expună punctul de vedere, respectiv de ce 

OCPI recunoaște acea limită teritorială care nu s-a finalizat printr-o lege. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că așa a fost pus OCPI la acel moment să facă.  

       D-na Secretar General spune că s-a făcut ceva ilegal, noi am încercat aceste demersuri, pentru a se avea 

o discuție la nivel de Prefectură, cu Primăria Brașov și OCPI în urmă cu 2 ani și nu s-a dat curs. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că dumnealui consideră că singura soluție este pe calea instanței. 

       D-l Primar spune că asta și se întâmplă acum. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că a doua problemă este tot de patrimoniu și duce tot la lipsa de fonduri 

la buget, respectiv l-ar interesa care este stadiul de retrocedare a suprafețelor de pădure pe care Statul Român 

le deține pe suprafața UAT Săcele, suprafețe  care au aparținut  comunelor săcelene Baciu, Turcheș, Cernatu, 

Satu Lung înainte de 1950, este vorba de 2800-3000 ha care ar genera un venit anual între 500-700  mii lei, 

pentru o parte din aceste terenuri, RPLP Săcele a făcut o documentație de identificare sprijinită de acte de 

proprietate anterioare anului 1950 pe care a depus-o la Primărie în vederea trimiterii la Comisia Județeană de 

Fond Funciar și întreabă în ce stadiu se află, pentru că fondul forestier se va exploata și se va prelua o 

pârloagă bună de împădurit. 

       D-l Primar ia cuvântul și spune că la ora actuală, pe UAT Municipiul Săcele, din  totalul de 32 mii ha, 

19836,96 ha pădure, care aparțin Municipiului Săcele 12539,96 ha, Municipiului Brașov prin RPLP 

Kronstand 4234 ha, Teliu 770 ha, Icasul – Statul Român, 2144 ha și restul sunt drumuri forestire, în ultimii 

ani, din totalul  de 12539,96 ha am reușit  să  intabulăm 9377,33  ha, cu documente în regulă, mai sunt lucru 

depuse la cadastru, în diferite faze documente pentru  1988,06 ha, care vor fi închise anul acesta, menționând 

că se dorește continuarea acestui proiect cu 1174,54 ha și că s-au făcut pași foarte importanți. Legat de 

pădurile deținute de ICAS, din cei 2144 ha se va vedea ce documente există și dacă se va putea intra în 

posesia lor, ceea ce este foarte interesant, din anii trecuți, nu știe cum de Municipiul Brașov a intrat în 

posesie pe UAT Săcele a peste 4234 ha, în mare parte cum s-a întâmplat de au intrat și în posesia Munților 

Cailor, pentru că cineva din administrația locală a fost pasiv, așa s-a întâmplat până în 2016, dar dumnealui 

consideră patrimoniul localității deosebit de important, după cum s-a văzut din tot ceea ce a întreprins. 
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    D-l Popa Marius Cristian spune, referitor la cei 4000 ha ai  Brașovului, că  sunt cumpărați din 1887, are 

copii după originale, cu Munții Cailor d-l Primar are dreptate, acolo a fost o chestiune pentru care s-a luptat 

personal cu d-l Scripcaru. Dumnealui mai spune că dorește să ridice și o serie de probleme semnalate de 

cetățeni, astfel, cetățenii de pe str. Carierei au case și anexe gospodărești de 50-70 ani construite pe un teren 

care a aparținut de comuna Baciu, parte din terenuri figurează pe comuna Baciu, parte pe orașul Săcele, este 

un amalgam de proprietari acolo, dumnealui a înțeles că d-l Primar a promis încă din 2016 că reglementează 

problema  pentru ca și cetățenii să-și reglementeze situația juridică, să poată și ei să plătească impozite, 

oamenii sunt de bună credință și întreabă când se poate realiza o actualizare date la imobilele acolo. 

     D-l Primar ia cuvântul și spune că dacă discutăm de str. Carierei, pentru prima dată în ultimii 32 de ani 

 s-a introdus rețea de gaz metan, canalizare menajeră și urmează o rețea de apă nouă, stada a fost intabulată 

și se are în vedere actualizare date în toată zona cadastrală, menționând că oricum acei cetățeni plătesc taxe 

pentru că au rol fiscal.    

    D-l Popa Marius Cristian spune că unii nu au și o altă problemă la ei o reprezintă faptul că nu pot să-și 

facă credit ipotecar. 

     D-l Primar spune că a fost prinsă în buget o lucrare în zona Carierei, anul acesta speră că se va finaliza și 

se va reglementa situația.  

     D-l Popa Marius Cristian spune că d-na consilier local Paniti a întrebat despre tablete și echipamente TIC 

și dumnealui a fost întrebat de niște părinți al unor copii de la un anumit liceu din municipiu și dorește să 

întrebe, mai ales pe d-l consilier local Munteanu  dacă este adevărat că după trecerea de la cursuri online la 

cursuri în format normal, unora dintre copii li s-au cerut aceste tablete înapoi. 

    D-l Primar spune că dumnealui nu deține astfel de informații, că știe că cele 700 de tablete li s-au 

distribuit unităților școlare și s-a lucrat pe ele. 

     D-l Președinte spune că nu mai activează ca director și nu are cunoștință de această situație. 

     D-na Popescu Gabriela spune că elevilor dumneaei li s-au cerut să predea aceste tablete la sfârșitul 

vacanței de vară.  

     D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă la începutul anului școlar le-au fost restituite. 

     D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că li se dă înapoi doar dacă se intră în sistem online, problema a 

fost discutată  în cadrul Consiliului de Administrație al Liceului, în momentul în care se intră în online, 

copiilor li se dau tabletele, dar cum s-a întâmplat și la Școala Gimnazială nr. 5, din totalul din tabletelor 

peste 40% au fost distruse, unele s-au preluat, altele nu s-au mai putut preda, au fost diverse probleme. 

     D-l Gândac Nicolae spune că are trei puncte, respectiv cetățenii din Cartierul Gârcini întreabă când vor 

începe lucrările cu străzile, întrucât s-au întâmplat diverse probleme din cauza stării acestora, care sunt foarte 

degradate. O altă problemă este cea a apei potabile, sunt mari probleme în ce privește alimentarea cu apă 

potabilă, iar cea de-a treia este legată de lemnele de foc, foarte mulți au depus cereri de lemne de foc anul 

trecut și nu au fost aprobate.  

    D-l Primar spune că va răspunde punctual, astfel legat de cererile de lemn de foc, toate cererile care au 

fost primite la Primărie pentru lemnele din depozit au fost onorate, precum și o mare parte din cereri la drum 

auto forestier, sunt cetățeni din Cart. Gârcini care au făcut cereri în luna noiembrie și cărora nu li s-a putut 

livra de la drum auto forestier, de 2 ani a fost  interzis accesul în pădure de către Garda Forestieră. Legat de 

apa potabilă din Cartierul Gârcini, foarte puțini, dacă nu chiar deloc nu plătesc apa, acolo sunt proiecte 

importante, atât prin Comapania Apa, cât și prin Gal Gârcini, anul acesta se vor începe lucrările de 

infrastructură prin Asociația Gal Gârcini, inclusiv lucrări de introducere apă potabilă și extindere rețea 

canalizare menajeră pe str. Barajului, care trebuie finalizate până în decembrie 2023, iar dacă se discută de 

lucrări de reabilitare a străzilor, de reparații, de îndată ce vine primăvara se va intra acolo cu utilaje pentru a 

repara acele străzi.  

    D-na Popescu Gabriela ia cuvântul și întreabă cum se procedează în cazul elevilor care au intrat online de 

pe o tabletă oferită de școală, în condițiile în care tableta este predată la școală, iar posibilitatea de conectare 

de pe un dispozitiv propriu nu există și consideră opetun să se stabilească câteva reguli și cu tabletele. 

    D-l Primar spune că dumnealui consideră că acele reguli au fost stabilite ce către Inspectorat, probabil și  

atunci când se învață în format fizic acele tablete ar trebui predate. 

   D-na Popescu Gabriela spune că mulți elevi întră online din cauza că sunt pozitivi COVID. 

       D-l Primar spune că se va purta o discuție la Inspectorat în acest sens.  Dumnealui mai spune că 

recomandă vaccinarea, justificată de numărul mare de cazuri, iar  legat de ședința ordinară din luna februarie 

menționează că va avea loc în data de 24 februarie, dar până atunci va fi o ședință extraordinară legată de 

buget, care ar fi preconizată pentru data de 3 februarie, dar există o problemă în ceea ce privește faptul că 



 18 

Inspectoratul Școlar Județean nu a dat drumul încă la cotele CES per elev, trebuie văzut unde este blocajul, a 

înțeles că  nu au primit normele de repartizare a acestor sume pe fiecare elev de la școli și nu putem aproba 

bugetul fără aceste cote repartizate pentru fiecare unitate școlară, iar noi suntem obligați să aprobăm bugetul, 

ultima zi, conform legii, fiind 11 februarie. 

    D-nul Preşedinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept 

pentru care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  16:53. 
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